

EN:

More Than Capital: A Partner with Deep Technological and Infrastructure Expertise

Greens Valley Investments Ltd. is backed by a well-established British technology ecosystem led by the Carlin entrepreneurial family. This partnership brings a unique strategic depth to plugilo:

- **Pioneers in Network Infrastructure:** The operational core of the group, MAP Group (UK) Limited, has been one of the UK's leading independent service providers for critical telecommunications and fiber-optic network expansion for over 30 years, working with industry leaders such as BT Openreach and Virgin Media.
- **AI-Driven Data Centers:** Through its sister company, Latos Data Centres, one of the UK's most advanced "Neural Edge" data centers is currently under development. This GBP 100 million investment is purpose-built for high-speed computing and the specific demands of artificial intelligence.

Strategic Value for plugilo: Access to Excellence and Scalable Infrastructure

This partnership goes far beyond financial support. It represents a significant technological and infrastructural leap forward—giving plugilo direct access to state-of-the-art, AI-optimized computing power and decades of experience in building digital ecosystems. It sets the foundation for scalable growth and accelerates plugilo's technological innovation trajectory.

A strong signal to the market—and a clear commitment to plugilo's future.'

DE:

Mehr als eine Kapitalbeteiligung: Strategischer Zugang zu Technologie- und Infrastrukturkompetenz

Greens Valley Investments Ltd. ist Teil eines etablierten britischen Technologieunternehmens- Verbunds, der von der Unternehmerfamilie Carlin geführt wird. Die Partnerschaft eröffnet plugilo zusätzliche strategische Perspektiven:

- Die MAP Group (UK) Limited, das operative Herzstück der Gruppe, ist seit über 30 Jahren einer der führenden unabhängigen Dienstleister für den Ausbau von Telekommunikations- und Glasfasernetzen in Großbritannien. Zu den Kunden zählen unter anderem BT Openreach und Virgin Media.
- Mit der Schwestergesellschaft Latos Data Centres wird aktuell eines der modernsten Rechenzentren im Bereich „Neural Edge“ in Großbritannien aufgebaut. Die Investition in Höhe von rund 100 Millionen Pfund ist auf die Anforderungen von Hochleistungsrechnen und Künstlicher Intelligenz ausgelegt.

Bedeutung für plugilo: Zugang zu Technologie, Skalierbarkeit und Expertise

Die Beteiligung bringt nicht nur Kapital, sondern auch Zugang zu leistungsfähiger, KI-optimierter Server-Infrastruktur sowie fundierter technologischer Erfahrung. Dies schafft eine wichtige Grundlage für eine skalierbare Unternehmensentwicklung und beschleunigt die technologische Weiterentwicklung von plugilo.

Die Zusammenarbeit stellt ein klares Signal an den Markt dar und unterstreicht die langfristige strategische Ausrichtung und Zukunftsperspektive von plugilo.